

《2024年6月英语四级口语对话5篇带翻译》

英语四级口语对话是检验学生英语口语水平的重要方式，也是[四级口语考试](#)中一个关键的环节。通过模拟真实场景，学生可以练习表达思想、交流信息。这不仅有助于提升口语流利度，还能增强语言应用的准确性。



四级口语对话1：:停车

A: Excuse me, could you tell me where I can park my car?

B: Sure, there's a parking lot just around the corner. You can park there.

A: How much does it cost to park there?

B: It's free for the first two hours, then it's \$2 per hour after that.

A: Thank you very much for your help.

B: No problem, happy to assist.

翻译

A：打扰一下，请问我可以在哪里停车？

B：当然可以，拐角处就有一个停车场，你可以停那里。

A：那里停车收费吗？

B：前两小时免费，之后每小时2美元。

A：非常感谢你的帮助。

B：没问题，很高兴能帮到你。

四级口语对话2：表白

A: I've been wanting to tell you something for a long time.

B: What is it?

A: I really like you. I think you're the most amazing person I've ever met.

B: Oh, I'm flattered. But are you sure about this?

A: Yes, I'm sure. I want to be with you and share my life with you.

B: That's very sweet. I feel the same way too.

翻译

A：我一直想告诉你一件事。

B：什么事？

A：我真的很喜欢你。我觉得你是我见过的最棒的人。

B：哦，我很荣幸。但你确定吗？

A：是的，我确定。我想和你在一起，和你分享我的生活。

B：那很甜蜜。我也有同样的感觉。

四级口语对话3：健身

A: Hey, how's your fitness routine going?

B: It's going great! I've been going to the gym every day.

A: What kind of exercises do you do?

B: I usually do cardio for 30 minutes and then some weight training.

A: That sounds like a good plan. How do you feel after working out?

B: I feel refreshed and full of energy. It's definitely worth it.

翻译

A：嘿，你的健身计划怎么样了？

B：进展得很好！我每天都去健身房。

A：你做什么运动？

B：我通常会做30分钟的有氧运动，然后是一些力量训练。

A：听起来是个不错的计划。锻炼后你感觉怎么样？

B：我感觉精神焕发，充满活力。这绝对值得。

四级口语对话4：减肥

A: Have you lost weight recently? You look slimmer.

B: Yes, I've been trying to lose weight for a while now.

A: What's your secret?

B: I've been eating healthier and exercising regularly.

A: That sounds like a good approach. How's it been working for you?

B: It's been great! I've already lost 10 pounds.

翻译

A：你最近是不是瘦了？你看起来苗条多了。

B：是的，我一直在努力减肥。

A：你有什么秘诀吗？

B：我一直在吃得更健康，定期锻炼。

A：听起来是个好方法。这对你来说效果如何？

B：效果很好！我已经瘦了10磅了。

四级口语对话5：问路：

A: Excuse me, could you please tell me how to get to the nearest post office?

B: Sure, it's not far from here. You can walk down this street and turn left at the second intersection.

A: Is it on the main street?

B: No, it's on a side street. But it's easy to find. There's a big sign outside.

A: Thank you for the directions.

B: You're welcome. Have a nice day!

翻译

A：打扰一下，请问去最近的邮局怎么走？

B：当然，离这里不远。你沿着这条街走，在第二个路口左转。

A：它在主街上吗？

B：不在，它在一条小街上。但很容易找到，外面有个大牌子。

A：谢谢你的指路。

B：不客气。祝你今天过得愉快！